

專用移動無線電系統牌照
PRIVATE MOBILE RADIO SYSTEM (PMRS) LICENCE
申請增設移動無線電台
APPLICATION FOR ADDITIONAL MOBILE STATION(S)

填寫本表格前，請先參閱夾附的「備註」。填妥的申請表，請交回香港灣仔皇后大道東213號胡忠大廈26樓通訊事務管理局辦公室牌照組；或傳真至號碼 3155 0987。有關所需牌照費用的金額，請參看備註6。繳費時請用現金或用抬頭人為「通訊事務管理局辦公室」的劃線支票，查詢請電 2961 6672。

Please read the attached NOTES before completing this form. The completed application form should be returned to the Licensing Unit, Office of the Communications Authority at 26/F., Wu Chung House, 213 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong, or by fax to 3155 0987. For enquiries, please telephone 2961 6672. **Please read Note 6 regarding the amount of licence fee to be paid.** Payment should be made in cash or crossed cheque made payable to "Office of the Communications Authority"

本欄不用填寫 For Official Use Only

Application No.

Date received

1. 持牌人資料 PARTICULARS OF LICENSEE

(1) 請寫出貴公司的專用移動無線電系統牌照號碼：**MR**
 Please give the licence number of your Private Mobile Radio System Licence

(2) 請寫出貴公司專用移動無線電系統牌照上的公司名稱及地址：
 Give the name and address of your company as shown on your Private Mobile Radio System Licence

公司名稱：
 Company Name

公司地址：
 Company Address

(3) 在貴公司/機構內負責這申請的人士：
 The person in your company/organisation who is responsible for this application

姓名：
 Name

電話號碼： 傳真號碼： 電郵地址：
 Telephone No. Fax No. E-mail Address

2. 授權代理人 AUTHORISED AGENT (看備註1) (See NOTE 1)

(若你想要授權代理人代你申請牌照，請填寫下列資料。你**並非**必須委託任何人代你申請牌照。)
 (Complete only if you wish to authorise an agent to apply for the licence on your behalf. Authorisation is **NOT** compulsory.)

(1) 授權代理人的公司名稱：
 Company Name of Authorised Agent

(2) 公司地址：
 Company Address

電話號碼： 傳真號碼： 電郵地址：
 Telephone No. Fax No. E-mail Address

(3) 無線電商牌照(放寬限制)號碼：**RU**
 Radio Dealers Licence (Unrestricted) No.

(**注意** : 一份由申請人簽發委託代理人代為申請牌照的**有效授權書**必須連同申請表一併遞交)

(**Attention** : A **valid letter of authorisation** from the applicant authorising the agent to apply for the licence on behalf of the applicant must be enclosed with this application form.)

3. 移動電台的頻率資料 MOBILE STATIONS FREQUENCIES INFORMATION

請列出你專用移動無線電系統的移動電台之所有指配頻率 (看備註2)

Please list all the assigned frequencies of the Mobile Stations of your Private Mobile Radio System (See NOTE 2) :

頻道編號 Frequency channel No.	頻率 (兆赫) Frequencies (MHz)			頻道編號 Frequency channel No.	頻率 (兆赫) Frequencies (MHz)		
	移動台發射 Mobile transmits	移動台接收 Mobile receives	音控頻率 (赫) Tone freq. (Hz)		移動台發射 Mobile transmits	移動台接收 Mobile receives	音控頻率 (赫) Tone freq. (Hz)
1				6			
2				7			
3				8			
4				9			
5				10			

如你的移動電台有超過10條頻道，請影印本頁列出其餘的資料。

If your mobile stations have more than 10 channels, please list details of the rest on a copy of this page.

4. 擬增設移動電台的詳細資料 DETAILS OF THE PROPOSED ADDITIONAL MOBILE STATION(S)

(1) 請寫出你想申請增設移動電台的數目： _____ 部
Number of additional mobile stations you wish to apply for : sets

(2) 請在下表列出擬增設移動電台的詳細資料：
List details of the proposed additional mobile stations:

項目 Item No.	移動電台地點 (看備註3) Mobile location (See NOTE 3)	器材資料 (看備註4) Equipment information (See NOTE 4)			天線 類型 Antenna type	電台 呼號 Call sign	最大有效 輻射功率 (瓦特) Maximum E.R.P. (Watts)	頻道編號 (看備註5) Frequency Channel No. (See NOTE 5)	本欄 不用填寫 OFFICIAL USE ONLY
		廠名 Make	型號 Type/Model	機身編號 Serial number					
1
2
3
4
5
6
7
8
9
10
11
12
13
14
15

如申請增設移動電台的數目超過15部，請影印本頁列出其餘的資料。

If the number of additional mobile stations is more than 15, please list details of the rest on a copy of this page.

注意： 牌照費必須連同申請表一併遞交。你的移動電台獲發牌照後，除使用指配頻率外，並可使用下面所列的任何或全部「開放頻道」，作單頻單工通訊。

Attention: Remember to enclose payment with your application. Once your mobile station is licensed, in addition to your assigned frequencies, the licensed mobile station is also allowed to use any or all of the frequencies of the "Open Channels" listed below in the single-frequency-simplex mode.

「開放頻道」的頻率(兆赫):

Frequencies (MHz) of the "Open Channels":

70.0500,	70.0625,	70.0750,	70.0875,	70.1000,	70.1125,	70.1250.
149.3375,	149.3500,	149.3625,	149.3750,	149.3875,	149.4000,	149.4125,
149.4250,	149.4375,	149.4500,	149.4625,	149.4750,	149.4875,	149.5375,
149.5500.						

(3) 請寫出附上用來繳付牌費支票的資料 (看備註6)

Please give details of the cheque enclosed for payment of the licence fees. (See NOTE 6)

銀行
Bank 支票號碼
Cheque No. 銀碼
Amount

5. 申請人聲明 DECLARATION OF APPLICANT (看備註7) (See NOTE 7)

致：通訊事務管理局
To : Communications Authority,

*本人/我們 聲明本申請表內所填報的資料全部真實及正確無誤。*本人/我們 同時聲明，在此申請表內所增設的移動電台，只用作傳送與*本人/我們的專用移動無線電系統牌照上所載業務有關的通訊。*本人/我們 並知悉如有違反電訊條例或牌照條件內有關管有或使用移動電台無線電器具的規定，*本人/我們 須對此負責。

*I/We declare that the information given in this form is true and correct. *I/we also declare that the additional mobile station stated in this application form will be used only for radiocommunications in connection with the business as specified in *my/our Private Mobile Radio System Licence and *I/we understand that *I/we shall be and remain liable for any contravention of the Telecommunications Ordinance or the licence conditions in the possession or use of the radio apparatus in the mobile station.

*申請人公司/機構印鑑 或
授權人公司印鑑
*Applicant's Company/Organisation Chop or
Authorised Agent's Company Chop

*申請人/授權代理人簽署:
*Signature of Applicant / Authorised Agent

簽署人全名:
Signatory's full name (請用正楷書寫) (In BLOCK letters)

職位:
Position held (如東主、合夥人、經理) (e.g., Proprietor, Partner, Manager)

日期:
Date

*刪去不適用者
*Delete whichever inapplicable

備註

1. 申請人可授權代理人(以下稱為"代理人")代為填寫及遞交申請表;代理人必須為有效的無線電商牌照(放寬限制)的持有人。同時,一份由申請人簽發委託代理人代為申請牌照的**有效授權書**必須連同申請表一併遞交。所有授權書必須有簽發日期及申請人的簽名及公司蓋印,除非申請人書面說明,否則授權書在簽發十八個月後便將**不會**被接受。
2. 填寫本部份時,只須列出你的移動電台全部的指配頻率,「**開放頻道**」的**頻率不用填寫**。有關你的專用移動電台指配頻率的資料,請參看你的專用移動無線電系統最初獲批准時由本辦公室發出的頻率指配信件。若你的專用無線電系統是一個只限於使用共用頻率的手提無線電通話機系統,你可填上指配給你的共用頻率的"組別號碼"。
3. 在此欄,請依下列填寫:
 - 如移動電台是安裝在車輛或船隻內,請在此欄填上「移動台」或「MOBILE」。
 - 如移動電台屬手提無線電通話機,請在此欄填上「手提機」或「PORTABLE」。
4. 你可能需要你的無線電器材供應商助你填寫這部分。申請人需注意,擬使用的無線電器材必須為已獲通訊事務管理局類型檢定的器材。填報的廠名及型號,必須與類型檢定證書上的廠名及型號完全相同。有關資料如有任何差異,均可作未經類型檢定論,而申請亦將不獲接納。同時,器材的機身編號必須填寫,否則本辦公室不能簽發牌照給你。
5. 請在此欄填寫在第3部份列出的有關頻道編號,以表示增設移動電台的實際使用頻率。
6. 交回填妥的申請表格時,請連同抬頭人註明「通訊事務管理局辦公室」並加劃線的支票繳付你在第4部份(2)所列器材的牌照費用。如你的新增電台申請在續牌日到期之前的一個月內遞交,每部新增電台的牌照費金額為年費港幣**270元**;否則所需繳付的牌照的金額會按月遞減,詳情請參看後頁的牌費計算表。
7. 申請表必須依下述(甲)或(乙)方式簽署。請注意,不正確簽署的申請表將不獲處理。

(甲) 由申請人簽署 -
倘申請人是「獨資」經營的公司,申請表需由東主簽署。倘由「合夥」公司提出申請,申請表應由其中一位合夥人代表簽署。倘由根據公司條例註冊的公司或其他團體提出申請申請表應由董事或經理簽署。

(乙) 由授權代理人簽署 -
如備註1所說,申請人可授權代理人代為申請牌照。在此情況下,申請表可由授權代理人公司內的一位負責人簽署,但必須夾附一份由申請人簽發的有效授權書以作證明。

NOTES

1. Applicant may authorise an agent (hereafter called "Authorised Agent") to complete and submit this application form on his behalf. The Authorised Agent must be a licensed radio dealer holding a Radio Dealers Licence (Unrestricted) and a **valid letter of authorisation** from the Applicant authorising the agent to apply for the licence on the applicant's behalf **MUST** be enclosed with this application form. All authorisation letters should bear an issuing date, signature and company chop of the applicant. Unless it is specified by the applicant, authorisation letters issued more than eighteen months are **not** considered.
2. When completing this part, **it is not necessary to include the frequencies of the "open channels"** that are allowed for use by all the licensed mobile stations in Hong Kong. You are only required to list all the frequencies that have been assigned to the mobile stations of your Private Mobile Radio System under application for additional mobile stations. Details of the assigned frequencies are given in the assignment letter which we sent to you when your application for the Private Mobile Radio System Licence was first approved. In the case that your Private Mobile Radio System is only consisting of portables operating on common frequencies, you may simply give the "Group No." of the common portable frequencies that have been assigned to your system.
3. In this column, please fill in :
 - "MOBILE", if the mobile station is installed on a vehicle or a vessel;
 - "PORTABLE", if the mobile station is a portable transceiver.
4. You may need the help of your equipment supplier to complete this part. Applicant must note that the radio equipment must be type-approved by the Communications Authority. It is also important to note that the radio equipment information filled in, i.e. make and type/model of the radio equipment, must be exactly the same as that stated in the Type Approval Certificate of that radio equipment. Any difference, even the difference in a prefix or suffix, could mean a different type/model or a non-type approved radio equipment. The serial number of the radio equipment must also be filled in otherwise we cannot issue the licence to you. We cannot process your application if the proposed radio equipment is not of an approved type or the information is incomplete.
5. In this column, please fill in the relevant frequency channel number(s) of the frequencies that you have listed in part 3 to indicate the exact operating frequencies of the additional mobile stations.
6. When returning the completed application form, please enclose a crossed cheque made payable to "Office of the Communications Authority" and in the appropriate amount for the payment of licence fees for the radio equipment listed in part 4 (2). The amount of licence fee is HK\$270 per station if your application is submitted within one month before your licence renewal date, otherwise the amount of fee to be paid will be reduced in proportion to the month in which your application is submitted. Please refer to the licence fee calculation table attached.
7. This application form must be signed in the manner of EITHER (a) OR (b) described below. Please note that application form which is not properly signed will not be processed.

(a) **Signed by the Applicant** -
In this case, the application form must be signed by the proprietor of the company/organisation if the application is from a company/organisation of "Sole proprietorship". If from a "partnership" company, the application form must be signed by one partner signing "For self and Partners". A director or manager should sign for a company incorporated under the Companies Ordinance or other body corporate.

(b) **Signed by an Authorised Agent** -
As mentioned in NOTE 1 above, the Applicant may authorise an agent to apply the licence on his behalf. If this is the case, this application form may be signed by the responsible person of the Authorised Agent but must be supported by a copy of **valid letter of authorisation** from the Applicant.

增加「移動電台」牌費計算表
Licence Fee Calculation for Additional Mobile Station

移動電台(包括手提無線電通話機)的牌照年費為港幣 270元。如你在「牌照續期日」之前的一個月內遞交增設電台的申請，每部新增設電台的牌照費金額為港幣 270元，否則所需繳付牌費的金額會根據遞交申請的月份而按比例遞減，請參看下表以確定你於不同月份申請時所需繳付牌費的金額。下表所列金額以增設壹個電台計算，如你申請增設電台多於壹個，請將金額乘以電台數目。

Licence fee for each mobile station (including portable transceiver) is \$270 per annum. If your application is submitted within one month before your “licence renewal date”, the amount of licence fee is HK\$270 per newly added station; otherwise the fee to be paid will be reduced in proportion to the month in which your application is submitted. Please refer to the table below to determine the actual amount of licence fee you should pay in the respective month for ONE additional mobile station. If you apply for more than one mobile stations, the fee to be paid should be the amount below multiplied by the number of stations.

遞交申請的月份 Application submitted in the month of:	每部增設移動電台所需繳付的牌費 Amount of licence fee to be paid for each additional mobile station											
	牌照續期日 System Licence Renewal date											
	1月1日 01-Jan	2月1日 01-Feb	3月1日 01-Mar	4月1日 01-Apr	5月1日 01-May	6月1日 01-Jun	7月1日 01-Jul	8月1日 01-Aug	9月1日 01-Sep	10月1日 01-Oct	11月1日 01-Nov	12月1日 01-Dec
1月 January	\$247.5	\$270.0	\$22.5	\$45.0	\$67.5	\$90.0	\$112.5	\$135.0	\$157.5	\$180.0	\$202.5	\$225.0
2月 February	\$225.0	\$247.5	\$270.0	\$22.5	\$45.0	\$67.5	\$90.0	\$112.5	\$135.0	\$157.5	\$180.0	\$202.5
3月 March	\$202.5	\$225.0	\$247.5	\$270.0	\$22.5	\$45.0	\$67.5	\$90.0	\$112.5	\$135.0	\$157.5	\$180.0
4月 April	\$180.0	\$202.5	\$225.0	\$247.5	\$270.0	\$22.5	\$45.0	\$67.5	\$90.0	\$112.5	\$135.0	\$157.5
5月 May	\$157.5	\$180.0	\$202.5	\$225.0	\$247.5	\$270.0	\$22.5	\$45.0	\$67.5	\$90.0	\$112.5	\$135.0
6月 June	\$135.0	\$157.5	\$180.0	\$202.5	\$225.0	\$247.5	\$270.0	\$22.5	\$45.0	\$67.5	\$90.0	\$112.5
7月 July	\$112.5	\$135.0	\$157.5	\$180.0	\$202.5	\$225.0	\$247.5	\$270.0	\$22.5	\$45.0	\$67.5	\$90.0
8月 August	\$90.0	\$112.5	\$135.0	\$157.5	\$180.0	\$202.5	\$225.0	\$247.5	\$270.0	\$22.5	\$45.0	\$67.5
9月 September	\$67.5	\$90.0	\$112.5	\$135.0	\$157.5	\$180.0	\$202.5	\$225.0	\$247.5	\$270.0	\$22.5	\$45.0
10月 October	\$45.0	\$67.5	\$90.0	\$112.5	\$135.0	\$157.5	\$180.0	\$202.5	\$225.0	\$247.5	\$270.0	\$22.5
11月 November	\$22.5	\$45.0	\$67.5	\$90.0	\$112.5	\$135.0	\$157.5	\$180.0	\$202.5	\$225.0	\$247.5	\$270.0
12月 December	\$270.0	\$22.5	\$45.0	\$67.5	\$90.0	\$112.5	\$135.0	\$157.5	\$180.0	\$202.5	\$225.0	\$247.5